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Vragen van de leden Irrgang (SP) en
Gesthuizen (SP) aan de minister van
Financiën en de minister van
Economische Zaken over
staatsfondsen. (Ingezonden
22 augustus 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het
Duitse wetsvoorstel om overnames
van Duitse bedrijven door
staatsfondsen van buiten de EU te
kunnen blokkeren?1

2
Kan uit de goedkeuring die het Duitse
kabinet aan het wetsvoorstel heeft
gegeven, geconcludeerd worden dat
het Duitse wetsvoorstel niet in strijd
is met het Europees recht? Zo neen,
beweert u dan dat het Duitse kabinet
onzorgvuldig te werk is gegaan?

3
Heeft dit, nu het wetsvoorstel het
Duitse ministerie van Economische
Zaken de mogelijkheid biedt om
investeringen van grote
staatsfondsen te beoordelen op het
publieke belang, en2 een preventieve
toets derhalve ook in Nederland
mogelijk is, gevolgen voor uw
mening over de wenselijkheid van
een preventieve toets voor
staatsfondsen in Nederland?

4
Bent u bereid, aangezien u in het
algemeen overleg over staatsfondsen
van 1 april 2008 heeft toegezegd het
Britse toetsingsmodel nader te willen

onderzoeken, in dit onderzoek ook het
Duitse model mee te nemen? Zo
neen, waarom niet?

5
Wanneer kunnen de resultaten van
het onderzoek verwacht worden?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
De Nerée tot Babberich en Ten
Hoopen (beiden CDA), ingezonden
22 augustus 2008 (vraagnummer
2070828020).

1 «Veto tegen Fondsen», de Volkskrant,
21 augustus 2008.
2 «Berlijn stelt paal en perk aan overname
door staatsfondsen», Financieel Dagblad,
21 augustus 2008.
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